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Geachte raadsleden,

De gemeente is verantwoordelijk voor het toezicht op het openbaar onderwijs. Als onderdeel van deze 
toezichthoudende rol dient de gemeenteraad de gelegenheid te krijgen een zienswijze te geven op de 
jaarverslaggeving van Stichting Florente Basisscholen. In eerdere jaren zijn het jaarverslag en de 
jaarrekening in september ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad. Als gevolg van de fusie 
van Stichting OOP en Stichting Spirit tot Stichting Florente Basisscholen is het proces rond de 
jaarverslaggeving gewijzigd waardoor onder andere een ander tijdspad wordt doorlopen en de 
jaarstukken in november zullen worden besproken. 

Proces
In juni worden de jaarrekening en het jaarverslag door het bestuur van Stichting Florente Basisscholen 
vastgesteld. Vervolgens worden deze stukken conform de statuten in de maand juli toegezonden aan 
de gemeente. Het college geeft voor 1 oktober namens de gemeenteraad in concept een zienswijze 
op de jaarverslaggeving, in het bijzonder wat betreft de wezenskenmerken van het openbaar 
onderwijs in de openbare scholen en de continuïteit van de stichting. Deze zienswijze wordt door 
Florente meegenomen bij de vormgeving van de begroting voor het komende jaar. Tijdens de 
behandeling van de jaarstukken in de raadsvergadering in november kunnen aanvullingen en/of 
wijzigingen worden doorgevoerd in de zienswijze. Op deze manier houdt de gemeente vinger aan de 
pols en wordt de toezichthoudende rol ingevuld. 

Werkbezoek
Naast het geven van een zienswijze op de jaarstukken en de begroting blijft uiteraard ook de 
mogelijkheid bestaan in overleg te treden met Florente. Naar aanleiding van het succesvolle bezoek 
aan de Kersenboom in januari van dit jaar ter bespreking van de begroting 2019 wordt nu bekeken 
welke opties er zijn voor het organiseren van een werkbezoek aan één van de andere scholen van 
Florente, zodat een toelichting kan worden gegeven op de jaarstukken 2018 en begroting 2020. 
In verband met het aanstaande vertrek van de heer Jan Boomsma naar PCBO te Apeldoorn biedt dit 
werkbezoek ook gelegenheid kennis te maken met de nieuwe directeur-bestuurder van Florente. Het 
is op dit moment bij de gemeente nog niet bekend wie de heer Boomsma zal opvolgen.

Ik ga er vanuit u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet,

J.D.W. Klaasse 
Wethouder Onderwijs


